
PROTOKOI, NR XII / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 28 czerwca 2007 roku w Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie l00s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych.
burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 2l radnych
na ustawowy sklad Rady 21 radnych; Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne
do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy zglosil kandydaturE radnego Roberta Kruka na sekretarua obrad.
Radny Kruk wyrazil zgodE.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturq radnego Roberta Kruka
na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Na sesjach w dniu 29 maja i 18 czerwca2007 roku obecni byli wszyscy radni.

4d .3 .
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 29 maja i 18

czerwca2007 r.
3. Przyjqcie porzqdku obrad.
4. Przyjqcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie powolania zespolu dla wyraZenia opinir o zgloszonych

kandydatach na lawnik6w do S4du Okrggowego w Kielcach i S4du Rejonowego
w Jgdrzejowie.

9. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2007 rok.
10. Uchwala w sprawie: emisji obligacji Gminy Jgdrzej6w oraz zasad ich zbywania,

nabywania i wykupu.
1 1. Uchwala w sprawie zmrany uchwaly dotycz4cej zarz4dzema poboru oplaty

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenra inkasent6w i okreSlenia wysokoSci
wynagrodz enra za inkaso.

12. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne nabycie nieruchomoSci
na rzecz Gminy Jqdrzej 6w.

13. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownik6w
wieczystych.

14. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
15. Uchwala w sprawie przyjgcia Planu Rozwoju Wsi Mnich6w.
16. Uchwala w sprawie aktualnoSci studium uwarunkowai i kierunk6w

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jqdrzejow oraz plan6w
miejscowych na terenie miasta i gminy Jgdrzej6w.



t 7 .

1 8 .

1 9 .

20.

Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia aktualizacji studium
uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy
Jgdrzej6w.
Informacja o wydanych decyzjach z tT,tulu wzrostu wartoSci nieruchomoSci
na skutek uchwalenia planu miejscowe go tzw. renta planistyczna.
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaZ w drodze bezprzetargowej
zabudowanej nieruchomoSci komunalnej polo2onej w Jgdrzejowie przy ulicy
KoScielnej.
Informacja na temat funkcjonowania klub6w pilkarskich ,,NAPRZOD"
i ..PIASKOWIANKA".
Odpowiedzi na interpelacje.
Sprawy roZne.
Zamkmgcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady zaproponowal zmianE polegaj4c4 na:
dodaniu punktu 7 A ,,Informacja na temat funkcjonowania klub6w pilkarskich

,,NAPRZOD" i,,PIASKOWIANKA" oraz skreSleniu punktu 20;
dodaniu punktu 9 A ,,Uchwala w sprawie zmiany. uchwaly dotycz4cej zaci4gnigcia
po|yczki z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Kielcach". Przewodniczqcy dodal, ze wszyscy radni maj4 treS6 tej uchwaly, oraz 2e
wpiynEla ona do biura rady na 7 dni przed terminem sesji.

2 r .
22.
z ) .

,

Radny Pawel Olszak w imieniu radnych klubu PSL wnosi o zdjEcie z porzqdku obrad
punktu 19 ,,Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na sprzedaZ w drodze bezprzetargowej
zabudowanej nieruchomoSci komunalnej polo2onej w Jqdrzejowie przy ulicy KoScielnej",
poniewa2 bylo zbyt malo czasu aby siq zapoznac z projektem tej uchwaly, jest tam szereg
nieScisloSci, jak r6wnie2 na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej radca prawny przedstawil
opiniq, ze projekt uchwaly jest dotknigty wad4prawnq.
Radny Pawel Olszak zwroctl uwagQ, 2e w porzqdku obrad brak jest punktu dotycz4cego
informacji o dalszych dzialantach, jakie nale2y podjqd w sprawie inwestycji Centrum
Handlowe ,,Amfiteatr". NA ostatniej sesji Pan Przewodniczqcy stwierdzil, 2e bqdzie to
przedmiotem dalszych obrad po wydaniu opinii przez radcE prawnego.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial, ze jest ,,publiczn4 tajemnic4' jakie
byly dalsze konsekwencje raporlu Komisji Rewizyjnej dotycz4ce amfiteatru. Wszyscy radni
wiedz4 jakie kroki podjat Burmistrz.

Przewodniczqcy Komisji Budzetu Waclaw Kqdra - w sprawie przesuniqcia punktu 20
na punk 7 A powredzia\, 2e rozmawial z przedstawicielami Klubu ,,Piaskowianka"
i poinformowal ich, 2e zgodnie z porzqdkiem obrad sesji ten punk bqdzie rozpatrywany okolo
godz. 12 - 13. W zwiqzkr ztym zachodzi obawa, 2e podczas omawiania tego punktu mo2e nie
byc obecny przedstawiciel Klubu,,Piaskowianka".

Przewodniczqcy Rady powiedzia\,2e jeheh przyjdqprzedstawiciele klubu, bQde mogli
zabrac gtos w punkcie ,,Sprawy r62ne" i w Zaden spos6b to nie wplynie na treSc infbrmacji.
S4 to sprawy czysto techniczne, kt6re merytorycznie nic nie wnios4 a umo2liwi4 Panu
Prezesowi Wojdzie kontynuowanie wlasnychzqg(, w ci4gu dzisiejszego dnia.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Biaszkiewicz w imieniu radnych Bloku
Samorz4dowego wnioskuje o utrzymanie punktu 19 w porz4dku obrad, poniewaz wok6l tej
sprawy w ostatnich publikacjach naroslo duzo spekulacji, wniosk6w, i radni powinni sobie
wszystko wyjaSni6 na takiej debacie plenarnej.



Za

Rada glosowala w sprawie wniosku radnych PSL o skreSlenie z porzEdku obrad
nunktu 19:

Przeciw - 9
Wstrzymalo siq - 4
Wniosek nie zostal przyjety.

Rada glosowala nad przyjEciem porz4dku obrad ze zmianami zgloszonymi przez
Przewodnic zqcego Rady :
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymaio siq - 1

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 29 maja i 18

czerwca2007 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzednich sesjach.
7 A. Informacja na temat funkcjonowania klub6w pilkarskich ,,NAPRZOD"

i ,,PIASKOWIANKA".
8. Uchwaia w sprawie powolania zespolu dla v'ryra2enia opinir o zgloszonych

kandydatach na lawnik6w do S4du Okrggowego w Kielcach i S4du Rejonowego
w JEdrzejowie.

9. Uchwala w sprawie zmran w budZecie miasta i gminy na 2007 rok.
9 A. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly . dotyczqcej zaci4gnigcia poZyczki

z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Kielcach

10. Uchwala w sprawie: emisji obligacji Gminy Jgdrzejow oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu.

ll.Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej zarzqdzenia poboru oplaty
skarbowej w drodze inkasa oraz .vqlznaczenra inkasent6w i okre5lenia wysokoSci
wynagrodz enia za inkaso.

12. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie nieruchomoSci
na rzecz Gminy JEdrzej ow.

13. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uzytkownik6w
wieczystych.

14. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na dokonanre zamrany nieruchomoSci.
15. Uchwala w sprawie przyjqcia Planu Rozwoju Wsi Mnich6w.
16. Uchwala w sprawie aktualnoSci studium uwarunkowan i kierunk6w

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jqdrzej6w oraz plan6w
miejscowych na terenie miasta i gminy Jgdrzej6w.

17. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporzqdzema aktualizacji studium
uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy
Jgdrzejow.

18. Informacja o wydanych decyzjach z tytulu wzrostu warloSci nieruchomoSci
na skutek uchwalenia planu miejscowego tzw. renta planistyczna.



19. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowej
zabudowanej nieruchomoSci komunalnej polozonej w Jgdrzejowie przy ulicy
KoScielnej.

20. Odpowiedzi na interpelacje.
21. Sprawy r62ne.
22. Zamkniqcie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w z poprzednich sesji.

A d . 5 .
1. Radny Adam Czajor pyta, dlaczego nie realizowane s4 wnioski Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego - szczegSlnie chodzi o wnioski dotycz4ce zastoin
wody w parku, doprowadzenia do porz4dku parkingu przy ,,Wafelku" oraz w sprawie
postoju Taxi. gdzie mial by6 oddzielony parking dla Taxi i wymalowana droga
przejazdowa, tymczasem zdjgto znak ,,zakaz wjazdu" i w tym momencie zrobila sig
balagan..

2. Radny Adam Czajor poprosil o dostarczenie uchwaly budzetowej na rok 2007. Radni
otrzymali projekt uchwaly r du?q iloS6 poprawek. Przesunigcia w bud2ecie
dokonywane s4 prawie na kazdej sesji. Radny pyta, kiedy mohe otrzymac uchwalq
budzetow4 aby w razie potrzeby mo2na bylo z niej skorzystad.

3. Radny Marek Zygan pyta, jaki jest status prawny dzialek na ul. KoScielnej, po stronie
parkingu do ul. 3 Maja.

4. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e wplynglo do Burmistrza pismo
od mieszkaric6w ul. Zielonej, dotyczqce oznakowania ulicy na poczqtku i na kofrcu
ulicy. To jest w4ska ulica. Mieszka tam starsza pani, a jej dom stoi w drodze. ,,Jak
zrobimy ten ruch, to przecieZ ona wyjdzie prosto na jezdniE".

5. Radna Janina Szreniawa proponuje, aby zastanowi6 sig nad mozliwoSciq kierowania
autokar6w turystycznychprzyjehd?alqcychzwycieczkami na targowicg miejskq.

6. Radna Janina Szreniawa prosi Burmrstrza, aby w czasie posiedzefr komisji Rady
Miejskiej wszyscy naczelnicy i radca prawny byli w Urzgdzie, poniewaz gdy
s4 proszeni na posiedzenia komisji okazuje siq, ze ich nie ma.

7. Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e w toku pracy Komisji Rewizyjnej, przy kontroli
inwestycji realizowanych na terenie gminy ustalono, 2e zawar1.:e umowy na wykonanie
robot oraz prace projektowe nie posiadaj4 kontrasygnaty skarbnika. Obowi4zek
kontrasygnaty wynika wprost z art. 46 ustawy o samorzqdzie gminnym, kt6ry m6wi,
2e jeheh czynnoSd prawna mohe spowodowa6 powstanie zobowi4zafl pieniqznych,
do jej skutecznoSci potrzebna jest kontrasygnata skarbnika gminy. W toku wyjaSnieri
Komisja uslyszala od Pani Skarbnik, 2e na tq kwestiE zwracala r6wniez uwagE RIO
w toku kontroli. Radny pyta, dlaczego tak sig dzieje, 2e pomimo, ze organ kontrolny
zwraca uwagQ na uchybienia, w dalszym ci4gu ma to miejsce. W tej sytuacji nie dziwi,
2e napytanie o koszt danej inwestycji radni otrzymuj4 rolne odpowiedzi.

8. Radny Pawel Olszak poinformowal, ze na ul. Dojazd pomiEdzy ul. Reymonta
i Mieszka I jest odcinek po nieczynnym torze kolejki w4skotorowej. Wykonywane
tam sq zjazdy do nieruchomoSci przylegajqcych jak r6wnie2 do dzialki, kt6ra gmina
vrrydzierlawia mieszkaricom pod gara\e. Zasypywane s4 tory. Radny pyta. czy nie
moana sluzbami gminy rozebrac tych tor6w - chyba 2e gmrnajest tak bogata, 2e nie
przyda\yby siE komuS do wykorzystania. Radny p1.ta r6wnie2, czy wykonywane
zjazdy posiadaj4 uzgodnienie z gmin4 | czy s4 wykonywane legalnie, poniewaz
ta ulica jest gl6wnym ci4giem pieszym w kierunku dworca.



9. Radny Pawel Olszak przypomnial, ze w styczniu skladal interpelacjq w sprawie
mozliwoSci doSwietlenia terenu wok6l dworca PKP oraz ulicy za dworcem. Burmistrz
odpowiedzial, ze jest to teren PKP, o czym radny wredzial skladaj4c interpelacjg.
Radnemu chodzilo o to, czy Burmistrz podejmowal jakie6 dzialania, aby gmina mogla
tam zainstalowa6 oSwietlenie. To, ze nie jest to teren gminy nie oznacza,2e nie mo2na
tego zrobi6, a korzystaj4 mieszkaricy naszego terenu.

10. Radny Pawel Olszak przypomniat, 2e na sesji w styczniu skladal interpelacjg
w sprawie dokonania przegl4du park6w, i nie tylko, pod k4tem uzupelnienia laweczek
i sprawdzenia, czy nie zachodzi koniecznoSi wigkszej ilo6ci. Radny otrzymal
odpowiedZ, 2e bqdzie to zrobione po uchwaleniu budzetu miasta i gminy. Mamy
koniec azerwca r na przyldad w parku na Osiedlu Zamoicie sq wprawdzie trzy lawki.
jednak nie ma Zadnej od strony p6lnocnej. Jest to gl6wny pieszy ci4g komunikacyjny
ijedyne przejScie w kierunku wiaduktu. W tej sprawie radny mial interwencjE
mieszkafrc6w"

1 1. Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e pytal na sesji Rurmistrza, czy posiada koncepcjq
zagospodarowania nieuzltkowanego pawilonu handlowego przy ul. Mieszka I.
Burmistrz odpowiedzial, Ze pawilon jest wlasnoSci4 Sp6ldzielni Mieszkaniowej.
Radny poczynil w tej sprawie pewne wyjaSnienia i otrzymal ze SM odpowiedz,
iz dysponuje pismem od Burmistrza,2e jest to pawilon gminy na maj4tku gminnym.
Dzialka pod tym pawilonem w wigkszej czESci stanowila wlasnoS6 SM; bqdzie to dzi5
porz4dkowane. Radny pyta, dlaczego otrzymuje rozbre2ne informacje.

12. Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e na jednej z sesji pytat w sprawie dokonanej
przez gminq zamiany dzialek z prywatnym przedsiqbiorc4 na rogu ul. l1 Listopada
i Rynku, gdzie powstaje pawilon handlowy, i odwolywal siQ do wypowiedzi
Burmistrza przedstawionej radnym poprzedniej kadencji na sesji 30 marca 2006 r.
W6wczas Pan Burmistrz poinformowal radnych, ze inwestor wykona projekt i uzyska
pozwolenie na budowE na sw6j koszt dla gminy. Obecny przedsiEbiorca wyst4pil do
Starosty z wnioskiem o pozwolenie na budowq, ale na swoj4 czEic. Radny prosi
o jednoznacznq odpowiedZ na p1.tanie, czy zawarta z przedsiEbiorc4 umowa
gwarantuje, 2e jeheli inwestor uzyska pozwolenie na budowE, zloLy oSwiadczenie
o wyraZeniu zgody na przeniesienie pozwolenia na rzeez gminy. Radny pyta, dlaczego
gmina nie wyst4pila z tym wnioskiem, lub ewentualnie przedsiEbiorca, na rzecz
gminy, tylko na swoj4 dzialkE. Czy Pan Burmistrz lub wyznaczony pracownik
zapoznal sig z projektem budowlanym, czy spelnia on wymogi gminy, skoro gmina
jest zainteresowana t4 budow4?

13. Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e jego kolejna interpelacja dotyczy organizacji
pracy w Urzgdzie oraz braku koordynacji miEdzy vnrydzialami. Zdarza siq, 2e zar6wno
w toku pracy komisji jak i na indywidualne pytania radny dostaje roZne odpowiedzi od
naczelnik6w poszczeg6lnych wydzialow w tej samej sprawie. Radny poparl
toprzykladami: 1. Wychodzi pismo z sygnatur4 Wydzialu Geodezji informujqce,
2e gmina sprzedala nieruchomoSd i nie ma w tym zakresie zadnych praw. Kilka
tygodni p62niej z sygnatur4 Wydzialu Inwestycji wychodzi pismo, aby udzieli6
gminie pozwolenia na uZy'tkowanie na ten obiekt. 2. Wydzial Inwestycji w imieniu
gminy sklada do Pana Burmistrza wniosek o wydanie decyzji lokalizacyjnej.
Nastqpnie Wydzial Zagospodarowania wzywa wnioskodawcQ - a wigc Burmistrza -

do uzupelnienia niekompletnego wniosku. Burmistrz swojego wniosku nie uzupelnia"
wiec ten sam Burmistrz pozostawia sw6j wniosek bezrozpatrzenia.3. Gdy na Komisji
Rewizyjnej omawiana byla sprawa sprzeda?y dziatki przy ul. Przemyslowej,
na pytanie, czy jest tam aktualny plan przestrzenny Naczelnik Wydzialu Geodezji
odpowiedzial stanowczo, 2e nie. Poproszony zostal Naczelnik Treliriski, kt6ry



odpowiedzial: oczywiScie, 2e jest aktualny plan. Moge to potwierdzic czlonkowie
Komisji. Nietrudno jest zauwa2y6, 2e ka2dy Wydziat - radny ma na mySli v'rydzialy
techniczne - prowadzi odrEbn4 politykq, a przecie? organem jest Burmistrz i powinna
by6 koordynacja i wymiana informacji miqdzy wydzialami. W niektorych wydzialach
s4 stosowane pieczgcie ,,Urzqd Miejski w Jqdrzejowie", ,,Urz4d Miasta i Gminy".
Radny uwala, ze to nie jest prawidlowe. Zdarzajq sig sytuacje, ze petenci czekaj4 na
odpowiedZ po kilka miesiEcy. Radny pyta, jak Burmistrz ocenia organizacjq pracy,
czy wlaSciwy jest przeplyw informacji migdzy wydzialamr, czy zatrudnienie
w poszczeg6lnych v'rydzialachjest adekwatne do realizowanych zadan, czy Burmistrz
widzi konieczno S c zmran?

14. Radny Teodor Kot poinformowal, 2ePan Burmistrz otrzymal pismo mieszkaric6w wsi
Mnich6w w zwr4zku z organtzacj4 ruchu drogowego na skrzylowaniu drogi krajowej
E-7 z drog4 powiatow4 Mniszek - Brus, w okolicy cmentarza. Na tym odcinku
calkowicie zostal wyeliminowany ruch pieszy. SytuacjE tE spowodowalo calkowite
zajgcie pobocza na dlugoSci okolo 120 metr6w z obu stron jezdnr I przeznaczenie
go pod pas ruchu drogowego dla lewoskrgty dla pojazdow jad4cych w kierunku Brusa.
Mieszkaricy Mnichowa s4 tym zbulwersowani, poniewa2 dotychczas korzystah z tego
pobocza, a aktualnie zostalo to uniemozliwione i nie ma innej drogi komunikacji
pieszej z tego rejonu do centrum miejscowoSci. Radny prosi Burmrstrza o jak
najszybsze zajqcie stanowiska w tym temacie i rozwrqzanie problemu, poniewa| jest
zagrolone 2ycie ludzkie.

15. Radny Waclaw Kqdra pyta Przewodnicz4cego, czy prawd4 jest, 2e po obradach
dzisiejszej sesji zwolana bpdzie nadzv,,yczajna sesja w sprawie porqczenia kredytu dla
ZPOZ. Je2eli tak - radny sklada wniosek o przesunigcie tej sesji, aby odbyla siq
w normalnym trybie, aby radni mieli moZliwoSd zapoznania siE z sytuacj4 finansowo-
ekonomicznq tego zakladu. Poza tym to se ostatnie dni pracy Kierownika
Boguslawskiego, kt6ry odchodzi, w zwrqzku z czyn splatg zobowiqzania realizowal
bEdzie nowy kierownik. Wydaje siE celowe, aby to nowy kierownik wyst4pil z takim
wnioskiem do Rady, bo on bEdzie realizowal splatE zadLulenra.

16. Radny Waclaw Kqdra powiedzial,2e w ostatnim okresie drobni akcjonariusze sp6lki
Euroubojnia otrzymali propozycjg odkupienia tych udzial6w przez gl6wnego
udzialowca. Radny pyta, na jak4 kwotE posiada w sp6lce udzialy samorz4d Gminy
JEdrzej6w i jak siq zachowa w tej sytuacji - bylaby to wa2na informacja dla drobnych
udzialowc6w i radny prosi, aby tak4 informacje otrzymali.

17. Radny Adam Czqor przypomnial, ze na ostatniej sesji zadawal pytania na temat
ZPOZ i otrzymal na nie wyczerpuj4c4 odpowied2. MoZe dobrym zv'ryczajem byloby,
aby wszystkie interpelacje radnych byly powielane i dostarczane przewodnicz4cym
komisji - nie byloby w6wczas potrzeby pytac jeszcze raz o ty samo.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odpowiedzial, ze w czasie przerwy radni
otrzymajq zawiadomienia o sesji nadzwyczapej wraz z dwoma projektami uchwal i ich
uzasadnieniami. Przewodnicz4cy Rady zwoluje sesjg, natomiast, czy byly przeslanki, aby
to zrobii w trybie nadzwyczajnym, radni dowiedz4 sig z material6w, kt6re otrzymajq.

A d . 6 .
Burmistrz Marcin Prszczek poinformowal, Ze w punkcie 55 Informacji jest wpisana

kwota pobierana z tytulu nauki plywania 14 zl.; powinno by(,I40 zl.

Nie zgtoszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
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A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizaili uchwal podjEtych na poprzednich

sesjach.

Ad. 7 A.
Prezes Klubu Sportowego ,,Naprz6d" Pan Henryk Wojda przedstawil historiE Klubu

oraz dokonania Klubu w czasie 8O-letniej dzialalnoSci. Klub po 28 sezonach wywalczyl
ponownie awans do III ligi. Pan Prezes powiedzial r6wnie2, 2e w ci4gu ostatnich dw6ch lat
zostalo przeprowadzone na stadionie wiele prac remontowych w celu poprawienia warunk6w
uprawiania pitrki noZnej oraz imprez sportowych i kulturalnych. Wyremontowano sze5i
sektor6w, zainstalowano 980 siedzisk. Pozostale trzy sektory winny byd zagospodarowane
z odpowiednim przeznaczeniem, tj. sektor dla goSci, sektor dla fan-klubu i sektor og6lnego
uzytkowania. Przed rozpoczEciem rozgrywek naleLy dokonai przegl4du budynkow
klubowych, odnowi6 pomieszczenia oraz wykona6 renowacjq plyty pilkarskiej, kt6ra
w znacznym stopniu zostala zniszczona podczas ostatniej. imprezy miejskiej. JakoSi pl1'ty
pilkarskiej decyduje o przyznaniu licencji dla klubu na rozgrywki o mistrzostwo III ligi.
Potrzeby klubu sq znacznie wigksze, ale sygnalizowane tematy podlegajq natychmiastowej
decyzjr o podjqcie prac. Zarzqd Klubu liczy na wyrozumialoSi wladz miasta, znacznqpomoc
w realizacji podjqtych prac uzupelniaj4cych. Od 5 lat Klub prowadzi szerokq dzialalnoSc
szkoleniow4 skierowan4 do dzieci i mlodzie?y - 140 zawodnik6w, mlodych adeptow pilki
noznej, dla kt6rych jest potrzebna lepsza baza szkoleniowa oraz wyLszy poziom kadry
szkoleniowej. Efekty dzialalnoSci szkoleniowej s4 widoczne w postaci awansu mlodych
zawodnik6w do druZyn senior6w. Zdolna mlodzie? podejmuje naukE w szkolach sportowych
w Kielcach, Krakowie, Zabrzu rLodzi. Wizyt6wkq Klubu jest jednak druzyna senior6w
bior4ca udzial w rozgrywkach w odpowiedniej lidze, co powoduje zainteresowanie
spoleczefistwa. Dziqki pomocy i zaanga2owaniu zarzqdu, Klub przygotuje siq dobrze pod
wzglEdem sporlowym i organizacyjnym do sezonu pilkarskiego w III lidze, by dobrze
reprezentowa6 miasto i barwy klubowe na boiskach pilkarskich Krakowa, Rzeszowa,
ZamoScia, Ostrowca i Kielc oraz naszego miasta. 8O-lecie Klubu ,,Naprz6d" w przyszlym
roku uczczone bEdzie pozytywnymi wynikami sportowymi i organizacyjnymi, a efektem
bqdzie utrzymanie III ligi w JEdrzejowie.

Radny Pawel Olszak zapytal,jaki jest szacowany koszt remont6w i prac, o ktorych
wspominal Prezes.

Pan Wojda odpowiedzial,2e do 10 lipca muszq byd wykonane: klatka dla ,,kibic6w",
renowacja boiska. Trzeba r6wniez odnowid budynek i stworzy6 odpowiednie warunki dla
przyje2daaj4cych goSci z III ligi. Jezeli nie bqdzie minimum 150 000 narozpoczgcie sezonu,
nie ma szans zglaszanie dru?yny senior6w do rozgrywek. Prezes przypomnial, 2e przed 5 laty
Klub mial 62 000 dlugu, kt6ry zostal sprowadzony do 0. Obecnie Klub jest na plusie.

A d . 8 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna Maria Barafiska poinformowala, rL byla propozycja, aby 2 miejsca w zespole

zostawii dla przedstawicieli policji i s4du, natomiast 4 osoby powolai z Rady. Powinni to byi
przedstawiciele klubow radnych orazprzedstawiciel radnych nrezrzeszonych.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, ze Policja i Sad wyznaczyly juz swoich
przedstawicieli do skladu zespolu.

Sekretarz Gminy podala nazwiska wyznaczonych os6b: Marian Fatyga
przedstawiciel Policji oraz Janusz Lechowicz - przedstawiciel S4du.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o zglaszanie kandydatur do zespolu.



Radna Maria Barafrska w imieniu Wsp6lnoty Jqdrzejowskiej zglosila kandydaturq
Pawla Faryny.

Radny Krzysztof Swietlik w imieniu PSL zglosil kandydaturq Pawla Olszaka.
Radny Stanislaw Hatys w imieniu Bliku Samorz4dowego zglosil kandydaturq Pawla

Blaszkiewicza.
Radny Przemyslaw Piec w imieniu Platformy Obywatelskiej zglosii kandydaturq

Tadeusza Lesiakowskiego.
WiEcej kandydatur nie zgloszono.
Kandydaci wyrazili zgodE na kandydowanie.
Rada Miejskalqcznie glosowala kandydatury do zespolu:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1

Przewo dni czqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XII|64-A107 w sprawie powolania
zespolu dla vnryralenia opinii o zgloszonych kandydatach na lawnik6w do Sqdu OkrEgowego
w Kielcach i S4du Rejonowego w Jgdrzejowie, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala Nr XII/64- Al07 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki do projektu uchwaly i zaLqcznlka 4.

Nowy projekt uchwaly z naniesionymi poprawkami oraz zalqcznrkami radni otrzymali przed
sesj4 /w zalqczenrul i ten projekt uchwaly byl odczytany i poddany pod glosowanie.

Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady odczytal proj ekt uchwaty.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIIl65l07 w sprawie zmian
w budzecie miasta i gminy na2007 rok, nastEpujqce iloSciq glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr XII/65/07 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 9 A.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Prszczek przypomnial,2eRada w dniu 18 czerwca podjqla uchwalg.

W dniu 20 czerwca podczas negocjacji w WFOSiGW postawiono nowy warunek, kt6ry przy
skladaniu karty informacyjnej zadania i wniosku o udzielenre poLyczki nie obowrqzywat.
W miqdzyczasie rada nadzorcza zmienila zasady przyznawanra i umarzania poLyczek
z WFOSiGW i dodala wym6g, o kt6rym napisane jest w uzasadnieniu do projektu uchwaly.
Oznacza to, 2e jezeli w pierwszej fazie wartoSi projektu wynosi 135 ml zl, to na koniec 2008
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roku musielibySmy miec zlohone wnioski i platnoSd na kwotg 27 ml zl. Zachodzi obawa, czy

to bqdzie mozliwe. Harmonogramy nie daj4 takiej pewnoSci. Nawet do konca 2009 roku nie

bEdziemy w stanie wykazac 20 oh realizaqi zadania. St4d autopoprawka do projektu uchwaly:
w $ 1 zamiastwyraaenia,,w 2008 i2009 roku" nale?y wpisa6,,w latach 2008 - 2010".
Burmistrz dodal, 2e nie bEdzie problemem, jeheli poLyczka zostanie splacona wczeSniej,
natomiast problemem bEdzie przedLuhenie terminu splaty. Nie bytoby w6wczas mowy
o umorzeniu.

Radny Grzegorz KuSmierz zapytal, na co jest przeznaczone te 135 milion6w i kto ma

to ponie56.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze byla o tym mowa na sesji w dniu 18

czerwca br. W ramach postEpowania o udzielenie zam6wienia publicznego zostata wyloniona

forma z Poznania. Zadaniem jest przygotowanie kompleksowej dokumentacji aplikacyjnej
do Funduszu Sp6jnoSci. Kwota calego zadaniaprzypadajqcego na 4 gminy wynosi okolo 440

tysiqcy. W ramach porozumienia miEdzy gminami zostal przyjgty parytet finansowania. Na

GminE Jqdrzejow pizypada 33 Yo wartoSci. I na to dostajemy pozyczkg z WFOSiGW, to jest
g0 % czyli okolo 130 000, przy zaloleniu, ze po spelnieniu podstawowego wymogu tj. po

przyjEciu tego wnioskuprzez Fundusz Sp6jnoSci bqdziemy mieli umorzone 80 Yo ztej kwoty.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady odczytat proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 20 radnych/ powziEla

uchwalE nr XIIl66l07 w sprawie: zmiany uchwaly dotycz4cej zaci4gniEcia poLyczki

z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach,
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

/Uchwala Nr XII/66/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal, uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ powziEla

uchwalq nr XII|67l07 w sprawie: emisji obligacji Gminy JEdrzej6w oraz zasad ich zbywania,

nabywania i wykupu, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

iUchwala Nr XII/67/07 w zalqczeniu do protokolu/.

O godzinie 1 120 Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwp trwaj4c4 do godziny 1 155.

W czasie przerwy wszyscy radni otrzymali pisemne zawiadomienia o sesji

zwolanej w trybie $ 23 Statutu Gminy Jpdrzej6w, maj4cej sip odbyd bezpoSrednio po

zakofrczeniu obrad XII sesji. Do zawiadomieri zostaly dolqczone dwa projekty uchwal -

zgodnie z porz4dkiem obrad.
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Ad.  11 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni czqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE nr XII/68/07 w sprawie zmiany
uchwaly dotycz4cej zarzqdzenia poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa oraz Wznaczenia
inkasent6w i okreslenia wysokoSci wynagrodzen\a za inkaso, nastgpuj4cq iloSci4 gios6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala Nr XIII68/07 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad.  12.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq m XIIl69l07 w sprawie wyrazenia
zgody na nieodplatne nabycie nieruchomoSci narzecz Gminy JEdrzej6w, nastEpuj4c4 iloSci4
gtos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr XII/69/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytaL uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewodni czqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr XIU70|07 w sprawie zbycia
nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uzytkownik6w wieczystych, nastqpujqc4 iloSciq
gfos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 0

/Uchwala Nr XII/70/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Pawel Olszak zwrocil uwagQ, 2e do innych uchwal dotycz4cych nieruchomoSci

sq dolqczone mapki lokalizacyjne, a tutaj nie ma. Radny poprosil o wySwietlenie
na projektorze,kt6re to s4dzialki, zeby to bylo dla wszystkich jasne.
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Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
wyjaSnil, 2e treic uchwaly obejmuje kilka arkuszy mapy, dlatego nie zostaly one dol4czone
do projektu uchwaly. Bylo to omawiane na komisjach i radni mogli sig zapoznac, jednak
nie zglaszali takiej potrzeby.

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy wszyscy radni wiedz4 o jakie dzialki chodzi
i poprosil naczelnika o wyjaSnienie, o jakie dzialki chodzi.

Naczelnik Wojciech Abramowicz wyjaSnil, ze uchwala dotyczy nieruchomoSci
leZqcych wzdlu? ulicy Mieszka I oraz przy ulicy Dojazd. DziaLki 4l0ll i 41012 stanowi4
dojazd przy ul Krzywoustego. Ten dojazd faktycznie jest wykonywany, zagospodarowany
przez Sp6tdzielniE Mieszkaniow4. Gmina JEdrzejow nie czynila tam 2adnych naklad6w.
Chodzi tylko o uregulowanie stanu prawnego tego dojazdu. Pozostale nieruchomoSci le24
od ul. Mieszka I w kierunku p6lnocnym i stanowi4 lqcznik pomiqdzy nieruchomoSciami
prywatnymi a ulic4 Mieszka I. Jedna z tych nieruchomoSci znajduje siq pod pawilonem
handlowym - dawna,,Ilona", o kt6r4Pan Radny Olszak pytat dziS w interpelacji.

Radny Adam Czajor, w zwrqzku z tym, 2e gmrna zamtenia wlasnoSi na prawo
u2y.tkowania wieczystego, p>4a kto jest wlaScicielem dzialek oddanych w wieczyste
u2ytkowanie.

Naczelnik Abramowicz odpowie dzial ze wlaScicielem j est Gmina JEdrzej ow.
Radny Adam Czajor zwrocll uwagg, ze Gmina zamienia swoj4 ssawnoSi na swoj4

wlasnoSi. Gdyby nawet Gmina JEdrzej6w nie byta wlaScicielem grunt6w oddanych
w wieczyste uzytkowanie, to zamrana bytaby nier6wna, bo inna jest wartoS6 prawa
u2ltkowania wieczystego a inna jest wartoSd prawa wlasnoSci. W tym ukladzie jest to swoiste
kuriozum, bo zamienia sig wlasnoS6 gminy na wlasnoS6 gminy obciq2onej ograniczonym
prawem wlasnoSci jakim prawo uZytkowania wieczystego bEd4ce czymS poSrednim miqdzy
wlasno Sci4 a dzierZaw q.

Naczelnik Abramowicz powiedzial, ze prawo wieczystego uzytkowania faktycznie
stanowi instytucjg poSredni4 pomigdzy prawem wlasnoSci a ogranrczonymi prawami
tzeczorymi. Prawnicy posluguj4 siE pojEciem wlasnoSci czasowej. Przez 99 lat wieczysty
u2y.tkownik dysponuje nieruchomoSci4jak wlaSciciel, przy czym w ci4gu ostatnich piEciu lat
uZytkowania moze wyst4pi6 z wnioskiem o przedluzenie tego prawa na kolejny okres. Jeleli
ta uchwala zostanie podjpta, to Gmina wejdzie w prawo wieczystego uzytkowania
nieruchomoSci wymienionych w uchwale, nastEpnie na zasadzie konwersji prawo to zostanie
wykreSlone w ksiEdze wieczystej.

Radny Adam Czajor powiedzial, ze prawo u2ytkowania wieczystego moze byi na 40
lat. Chodzi jednak o to, ze Gmina i tak jest wlaScicielem tych dzialek; za zwror prawa
uZytkowania wieczystego Gmina oddaje swoj4 wlasnoS6. Radny proponuje to zrobii inaczej:
niech Spoldzielnia przeksztalci prawo uzltkowania wieczystego w prawo wlasnoSci i wtedy
doprowadzid do zamiany.

Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzial, ze propozycja jest bardzo ciekawa,
niemniej jednak nale?aLoby zmusi6 Sp6ldzielniq do tego, aby przeksztalcila prawo
u2y'tkowanie wieczystego w prawo wlasnoSci. Zamianajest dla Gminy oplacalna z powod6w
wymienionych w uzasadnieniu.

Radny Adam Czajor powiedzial,2e me wie kto wyst4pit z propozycj4 zamiany
i stwierdzil, ze jest to zamiana niekorzystna dla miasta. Radny powiedzial, 2e je2eli dojdzie
dotakiej zamiany, zaskar?y tg uchwalE, z Iego wzglgdu, ze uchwala jest niekorzystna dla
miasta. Mo2na siE uloZyi ze Spoldzielni4 niech przeksztalci. Przecie7 my kupujemy swoj4
wlasnoSi za swoj4 wlasnoSd. Dostajemy za to kwit, kt6ry siE nazywa prawem u2ytkowania
wieczystego i za to oddajemy drugq wlasnoSi. Przecie? to jest kuriozum. To jest ze szkod4 dla
Gminy.

Radna Maria Barafska poprosila o opiniE prawnq w tej sprawie.
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Radca prawny Wieslaw Zagala potwierdzil to, co powiedzial naczelnik Abramowicz
i powiedzial, 2e je2eh Sp6ldzielnia ma w wieczystym uZytkowaniu, to nie ma prawa zmusid
j4 zeby kupila wieczyste uZytkowanie i stala siE wla6cicielem. Jest to jej swobodne uznanie
ijezeli wyst4pi z wnioskiem o przeksztalcenie prawa wieczystego uz1'tkowania w prawo
wlasnoSci. to w6wczas takie przeksztaLcenie moZe nastqpii. Nie mozna jednak kogoS zmusii
do okreSlonego zachowania.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zapyta\, czy je2eh Rada nie v'ryrazi zgody
na zamianE, komplikuje to w jakiS spos6b sytuacjg Urzqdu Miejskiego bqdZ Sp6ldzielni.

Naczelnik Wojciech Abramowiczpowredzial, ze niczego to nie komplikuje, natomiast
bEdzie nadal stan obecny, czyli wlaSciciele nieruchomoSci nie bqd4 mieli bezpoSredniego
dostqpu do drogi publicznej z jednej strony, z drugiej strony Spoldzielnia Mieszkaniowa
Przyszlofi( dalej bEdzie faktycznym posiadaczem nieruchomoSci stanowiqcych dojazd
do blok6w polo2onych przy ul. Krzywoustego. Nadal bgdzie istnial taki stan, jak obecnie,
czyli niemoznoSc zagospodarowania pawilonu handlowego przy ul. Mieszka I, poniewaz
czEsciowo stoi na gruncie stanowi4cym wieczyste uZy'tkowanie Sp6ldzielni, a czESciowo
na gruncie stanowi4cym wlasnoS6 Gminy Jqdrzej6w.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e droga przyjEra przez
skladaj4cych projekt uchwaly wiedzie do tego, Zeby ulatwic Zycie mieszkaficom i spr6bowai
zagospodarowad teren przy pawilonie. Mo2na dywagowal, czy jest to droga sluszna, czy
niesluszna.

Naczelnik Wojciech Abramowicz dodal,2e prawo u2ytkowania wieczystego, jak Pan
radny Czajor zapewne wie, jest prawem zbywalnym, wiEc taka transakcja -v'ryrazil siE Pan,
ze jest niedopuszczalna-jest absolutnie zgodna zhterqobowi4zuj4cego w Polsce prawa.

Radny Waclaw Kgdra powiedzial, ze zalatwiamy pewien problem mieszkafc6w,
ktorzy chc4 miei dostEp do drogi gminnej. Radny pyta, czy mieszkafcy nabqdq te dzialki
odplatnie i na jakich warunkach bEd4mogli nabyd te dzialki.

Naczelnik Wojciech Abramowicz powredzial, 2e jeheh bEdq chcieli naby6 te dzialki
to tylko i wyl4cznie odplatnie.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e jego pytanie nie dotyczylo tego, czy ktoS kogoS
zmusi, czy nie zmusi; wystarczy podj4i negocjacje. W tym ukladzie Gmina jest stratna,
bo zamienia swoj4 wlasnoS6 na swoj4 wlasno56. Tym bardziej ci4gn46 z tego pozytki,
bo przecieL dzierZawa wieczysta jest odplatna.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e negocjacje w tej sprawie s4 prowadzone
40lat. Tylko taka droga jest w stanie zalatwrc tq sprawq. Burmistrz nie wierzy, aby droga
wskazana przez radnego Czajora, byla do realizacji.

Wiqcej uwag nie zgtoszono.

P rzewodni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIU7ll07 w sprawie wyra2enia
zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw

- 1 9
1

Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr XII/71l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Przewodni czqcy Rady Andr zej Hatny odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly.

t2



Burmistrz Marcin Piszczekzglosil autopoprawki do ,,planu Rozwoju Wsi Mnich6w na
lata2007 -2013":

w Mnichowie",

w podpunkcie ,,miejsca noclegowe, hotelowe" znak ,,x" powinien by6 w rubryce
..NIE".

siedemsetletni d4b o obwodzie pnia okolo 6 m.,

wypoczynkowej".

Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e kiedy byla omawiana sprawa przyznania

Srodk6w dla OSP, Burmistrz na Komisji Rewizyjnej m6wil, 2ekonieczne iest dofinansowanie
dla Mnichowa, bo tam jest duZy samoch6d, kt6ry sig nie mieSci do garazu rfizeba dobudowai
garuL. W,,Planie..." pisze, 2e w 2005 roku przebudowano garaL i zakupiono samoch6d".

Radny pyta, czy jest bt4d w materialach.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e nie ma blEdu w materiatach. Plan rozwoju

wsi zostatr opracowany nie ptzez lJrzqd, lecz przez mieszkat'rc6w. Idea planu rozwoju
miejscowoSci polega na tym, 2e opracowuj4 go mieszkaficy. Urzqd slu?yl pomocE

i uzupelnieniem informacj i przedstawionych przez grupQ inicj atywnq.
Radny Teodor Kot powiedzial,2e przebudowany garaL jest 1,2 m ponizej gruntu.

Zachodzi koniecznoS6 budowy nowego garalu, poniewaz w okresie zimy samochod
ma problemy z v,ryjazdem. Samoch6d, osobowy wyjedzie, ale samoch6d ciqZarowy
ze zbiornlkiem napelnionym wod4 ma problemy z wyjazdem, dlatego zachodzi konieczno6c

budowy.
Radny Adam Czqor zwroci\ uwagQ, 2e jeheli uchwala bqdzie obciqZala budZet Gminy

powinny by6 wskazane 2rodla finansowania.
Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e w planie nie jest napisane, ze bqdzie; jest

to uchwala intencyjna. Jezeli bEdziemy sip starali o5rodki, to wtedy bqdziemy siE zastanawiai,

sk4d i jakie pieniqdze wziqt. Na razie nawet nie ma v,rytycznych. WczeSniejsze dzialania

sqpo to, aby uprzedzii konkurencjE. Projekty, kt6re bEd4 gotowe, bgd4 mialy szansQ

na dofinansowanie w pierwszej kolejnoSci. Poza tym Gmina Jqdrzejow nie jest jedyn4 gmin4

ktora przyjmuje te uchwaly; na terenie naszego powiatu juz jest kilka podjEtych w zbliZonej

formie.
Radny Adam Czalor powiedzial, 2e jego pytanie byto podyktowane tym, 2e pytai

Burmistrza Wolskiego ile to bgdzie kosztowalo Gminq. Burmistrz odpowiedzial,

2e kilkana5cie tysiEcy - st4d pytanie. Radny dodal, 2e niejest przeciwny odnowie wsi.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady odczfial projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 20 radnychl powzigla

uchwalq nr XIIl72l07 w sprawie przyjpcia Planu Rozwoju Wsi Mnich6w, nastqpujacq iloSci4

glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

- 2 0
- 0
- 0
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/Uchwala Nr XIIl72l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady odczytat proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XIIl73l07 w sprawie aktualnoSci
studium uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy
Jqdrzej6w oraz plan6w miejscowych na terenie miasta i gminy Jqdrzej6w, nastEpuj4c4 iloSci4
glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala Nr XII/73/07 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr XIIl74l07 w sprawie przyst4pienia
do sporzqdzenia aktualizacji studium uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy JEdrzej6w, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala Nr XII/74/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Nie zgloszono uwag do informacji.

O godzinie 12a0 Przewodnicz4cy Rady ogiosil przerwp trwaj4c4 do godziny 1300.

Ad. 19.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze projekt uchwaly zostal

zloaony przez Komisjq Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie,
po czym odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly zmieniaj4c jego treSi ze wzglqdu
na wymogi prawne.

Radny Marek Zygan poprosil o odpowied2 na interpelacjp w sprawie wlasnoSci
dzialek przy ulicy KoScielnej - jeheli nie bgdzie to zlamaniem regulaminu pracy Rady.

Naczelnik Abramowicz odpowiedzial,2e parking jest wlasnoSci4 Gminy Jqdrzej6w,
nastEpnie nieruchomoSi, kt6rej dzierlawcqjest Pan Bogdan Boliiiski, za nrq nieruchomoSc
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prywatna. a polniej u zbiegu ulic KoScielnej i 3-Maja nieruchomoS6 komunalna
wynaj mow ana przez Gming "

Radna Maria Barariska poprosila o piniE prawn% poniewaz brak jest parafki radcy
na projekcie uchwaly.

Radca prawny Wieslaw Zagala: ,,Regulq r zasadq jest zbywanie nieruchomoSci
w drodze przetargowej. Ustawodawca przewidzial jednak pewne wyj4tki, 2e moZna zbyc
pewne nieruchomoSci komunalne, gminne takhe w drodze bezprzetargowej. Jednakze
przygotowany projekt uchwaly nie odpowiada przepisom prawa i jako taki, w mojej ocenie,
nie powinien by6 podjqty. Ja to potrafig uzasadnii. W uchwale tej Komisja Budzetu powoluje
sig miEdzy innymi na art. 37 ust 3 ustawy o gospodarce nieruchomoSciami " Zeby nie byi
golosiownym bEdE cytowal niekt6re przepisy, Zeby Pafrstwo mieli moZliwoSc oceny, ze siE
nie mijam z prawd4 2e to, co podajE, wynika wprost zlitery prawa, nie jest to moja dowolna
interpretacja, a jeSli takowa bEdzie to ja to zaznacze. Wskazany w podstawie prawnej art. 37
ust 3, kt6ry pozwolE sobie - nie w caloSci, ale jednak zacytowac, Zeby Paristwo mieli
rozeznanie. ,.Wojewoda w odniesieniu do nieruchomofci stanowiqcych wlasnoit skrrbu
pafishua, a odpowiednio rada lub sejmik w odniesieniu do nieruchomoSci stanowiqcych
wlasnoit jednostek samorzcldu terytorialnego odpowiednio w drodze zarzqdzenia lub uchwaly
mogq naolnit z obowiqzku zbycia w drodze przetargu nieruchomolci przeznaczone pod
budownictwo mieszkaniowe lub na realizacjq urzqdzeri infrastruktury technicznej, albo innych
cel6w publicznych, jeieli cele te bqdq realizowane przez podmioty, dlct kt1rych sq to cele
statutowe i kt1rych dochody przeznaczct siq w caloici nct dzialalnoit stcttutowq". Ta czqS(,
tego przepisu. Nie dotyczy tej sytuacji w jakiej jesteSmy. Natomiast zdame drugie ust. 3 art.
37, ktore moae tutaj mied zastosowanie brzmi tak'. ,,Przepis ten -a wiqc to, co czy'tahem
wyaej- stosuje siq r6wnie2, gdy sprzeda2 nieruchomoSci nastqpuje na rzecz r,tsoby, kt6ra
dzierzawi nieruchomoSt na podstawie umowy zawartej co najmniej na 10 lat, .ieieli
nieruchomoit ta zostala zabudowana na podstawie zezwolenia na budowq". ProszE Pafstwa.
W tym drugim zdaniu ustgpu 3 mamy dwie sytuacje. Zeby mo2na bylo zastosowad obowiqzek
zbycia nieruchomoSci bez przetargu, musi byi najpierw umowa dzier?ary zawar1:a
conajmniej na 10 lat, to jest jeden warunek, i warunek drugi: nieruchomoSd ta musi zostad
zabudowana na podstawie zezwolenia na budowq. WyjaSniE teraz pierwszErzeez'. co to jest

dziefiawa? Trzeba odr6znii umowQ dziefiawy od umowy najmu. W samym uzasadnieniu jest

napisane tak: najpierw Pan Boliriski mial umowE najmu, a potem mial umowE dzier2awy. Nie
ma tak w prawie, 2e albo jest tak, albo jest inaczej. Jest jeden rodzaj umowy. Kodeks cywilny
reguluje co to jest najem, a co to jest dzierZawa. Aft. 659 m6wi: ,,Przez umor4'Q najmu
wynajmujqcy zobowic7zuje siq oddat najemcy rzecz do uzywania przez czas oznaczony lub
nieoznaczony, a najemca zobowiqzuje siq placit wynajmujqcemu um6wiony czynsz". Taka jest

definicja umowy najmu. Jaki w Lyciu codziennym spotykamy umowy najmu?: lokalu
mieszkalnego, lokalu uzy'tkowego i na przyklad samochodu. Najbardziej popularne umowy
najmu. To, co Pan Bolihski ma, to jest nic innego, jak umowa najmu. Jeheli ona byla do tej
pory, to bylo nazewnictwo prawidlowe. Nie moleby(, dzierzawqumowa lokalu. Natomiast co
to jest dzieraawa, to takZe jest przepis Kodeksu cywilnego, kt6ry m6wr, 2e .,Przez umowQ
rlzierzav,y clzier2awiqcy zobowiqzuje siq oddat dzierhawcy rzecz do uzywania i pobierac
pozytki przez czas oznaczony lub nieoznaczony". I to jest umowa dzierZawlt. Umowa
dzier1av,ry - przyQad z Zycia - to jest umowa gospodarstwa rolnego, winnicy, staw6w
rybnych. Czerpie siQ z tego po2ytki. Natomiast nie czerpie siQ pozytk6w z lokalu
mieszkalnego ezy uzytkowego. Powtarzam jeszcze raz: nie molna tutaj w tym konkretnym
przypadku mowi6 o umowie dzierlavrry skoro jest to umowa najmu. Ustawodawca w tymze
przepisie vqtra2me powiedzial, 2e w trybie bezprzetargowym molna zbyc tylko tak4
nieruchomoSi, kt6ra jest dzier2awiona, a nie wynajmowana. Moze mi ktoS teraz zadac
pytanie: Jak to? Zostala przez Radq podjqta uchwala w sprawie wydzier2awienia Panu
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Bolifskiemu nieruchomoSci na okreSlony czas. Proszg Pafrstwa. To, co reguluje Kodeks
cywilny, to jest powszechnie obowiqzuj4ce i tego zmienia6 nie mo2na. Nie moZna tego
zmieniac przez umowy i nawet przez uchwaly rady. Nie mozemy w 2adnym wypadku m6wi6,
2e mamy do czynienia z umowq dzierlav'ry, poniewaz mamy umowQ najmu. Gdyby
ustawodawca chcial tak2e tego rodzaju aspekty..., uznalby,2e takie bez przetargu mozna
zbywac te nieruchomoSci, kt6re sqwynajmowane, to by takiego sformulowaniau?yl. PozwolE
sobie powiedziec, ze w nastqpnym ustgpie 4 tego2 artykulu ustawodawca m6wi: ,,Przepis
ustqpu / - calkiem inny - stosuje siq odpowiednio przy zawieraniu um6w uiytkowania, najmu
lub dzierzawy". WyraZnie wymienia umowg najmu r dzier2avnry, natomiast w ustgpie 3 m6wi
tylko o dzierZawie, a umowq dzierLavnry to nie jest, to jest umowa najmu. To jest jedna rzeez,
ktorq chcg wyjaSnid. Druga rzecz, jak4 mamy w ust. 3 afi". 3l: nieruchomoic dzierlawiona
musi byc zabudowana na podstawre zezwolenia na budowp. WiEc musi by6 zabudowana
w caloSci i musi byc zezwolenie na budowE. Nie moZna zastosowa6 wybi6rczo takiej sl.tuacji,
2e jest zabudowana w czESci, rozbudowana itp. Wprawdzie ustawodawca czasami siE gubi
w sformutowaniach, poniewaZ jezeli m6wi, 2e zostala zabudowana, to nie wyjaSnia, co to jest
zabudowa nieruchomoSci i takhe, jak siqgn4lem do slowniczka w prawie budowlanym,
takiego sformulowania tam nie ma. Natomiast z dostEpnych komentarzy wynika
jednoznacznie,2e przez zabudowE. .. Przy interpretacji afi.37 nale?y poslu2y6 siq wykiadni4
funkcjonalnq oraz miei na uwadze regulE, 2e wniosku o zasady przetargu nie nale|y
interpretowaf rozszerzaj4co. Mowimy tu o Scistym zapisie przepisu prawnego; nie mozemy
tego interpretowad tak, jak nam siq podoba, rozszerzajqco. Musi to by6 bardzo SciSle, dlatego
przy wyjqtkach zbycia w drodze bezprztargowej wykladnia rozszerzajqca lub jakakolwiek
inna jest niedopuszczalne. Wydaje siE, ze m4droSi ustawodawcy co do przepisu polega
na umozliwieniu dzierZawcy nieruchomoSci, na kt6rej w trakcie trwania umowy dzierZawy
wybudowano ze Srodk6w dzierLawcy obiekt budowlany lub zreahzowano inne obiekty
budowlane wymagaj4ce pozwolenia na budowQ, w takich stanach faktycznych jest moZliwe
skorzystanie przez dzierlawcq z roszczenia o wykup, poniewaZ dzier2awca nie jest
posiadaczem samoistnym lub posiadaczem zaleznym nieruchomoSci publicznej. Tego rodzaju
wykladnia znajduje siQ w ,,LEX-ie" w komentarzu do ustawy o gospodarce
nieruchomoSciami. Tyle z mojej strony, bardzo ogolnie. Jak bEdq pytania postaram siE na nie
odpowiedzie6. Ale jest jeszcze jeden problem. Poniewaz wptynpty wczoraj do Urzqdu
Miejskiego, przeslane faksem, dwie opinie, jedna radcy z Krelc, druga z Krakowa, kt6re
kwestionujq to, ale dyskwalifikuje te opinie to, 2e nie ma pytania jakre zadala osoba, kt6ra
chciala uzyskai odpowiedZ prawnika. Istot4 jest to, aby dokladnie przedstawiono stan
faktyczny, Zeby nie bylo jakichS przewartoSciowafr, przemilczeh, bo taka opinia bEdzie
nierzetelna. Ja uwazam te opinie za malo wiarygodne, miqdzy innymi dlatego, 2e np. opinia
prawna z Krakowa jest, powiedzialbym, malo dokladna, poniewa2tapam pozwolila sobie, to,
co ja Pafrstwu zacytowalem, wybrad z kontekstu, to, co jej odpowiadalo i napisala, 2e jej

zdaniem moana to zbyc w drodze bezprzetatgowej. Z tego rodzaju pogl4dami trzeba
polemizowad i w 2adnym wypadku na nie sig nie moZna zgodzic. Ja jestem zatrudniony
w IJrzgdzie i moja opinia jest negatywna. Pozytywna by6 nie mo2e, bo bylaby w sprzecznoSci
z obowi4zujqcym prawem".

Radny Adam Czajor zwrocll uwagg, 2e Pan Zagala powiedzial, iz umowa najmu
dotyczy lokalu, a w tym przypadku oproaz lokalu jest jeszcze wiEcej placu. Czy umowa
najmu obejmuje r6wniez i plac?

Pan Wieslaw Zagala powiedzial, 2e jeheli ktoS wynaj4l lokal mieszkalny, czy
uzy'tkowy i nawet, gdy w umowie nie mial zagwarantowanego prawa do korzystania
z podw6rka czy placu, to przyjmuje siq, 2e majqc zawafi.q umowQ najmu ma prawo
korzystania takae z czqSci , kt6ra jest kolo danego lokalu. Nadal jest to umowa najmu.
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Pan Pawel Blaszkiewicz powiedzial, ze czytajqc literalnie ten zapis, Komisja po

analizie material6w jakie otrzymala od dzierlawcy stwierdzila dwie podstawowe przeslanki

wynikaj4ce z art. 37. Faktem jest, 2e dzierLawca posiada umowQ dzierlav'ry zawartqna okres
powyzej 10 lat. Po drugie dokonal zabudowy maj4c do tego upowaznienie, czyli jak m6wi
przepis wyraLnie, na podstawie zezwolenia na budowg i takowe zezwolenia posiada. To s4

dwie przeslanki, z kt6rych moZna wysnud wniosek, 2e Rada Miejska nie popelni
przestgpstwa, nawet nie bqdzie naruszenia przepis6w, jeleh tak4 uchwalE bqdzie chciata

uchwalii, czyli moae nad ni4 procesowad. Pan Blaszkiewicz dodal,2e w wypowiedzi Pana
Zagaly zauwa2yl momenty wahania. Jest jeszcze coS takiego jak nadz5r prawny wojewody.
Mozna siE zastanowid nad tym, czy nie wyst4pi6 celem uzyskania opinii, czy taka uchwala
ma racjE bytu, czy nie, Argumenty Pana Zagaly nie przekonaly radnego Blaszkiewicza.

Pan Wieslaw Zagalapowiedzial,2e zgadza sig z tym, 2e nie ka2demu musi schlebiac -

i nie o to chodzi. Przypomnial,2e powiedzial,2e przez czynnoSci cywilno-prawne i przez

uchwaly Rady Miejskiej nie mohna omija6 prawa. Jeheli przepis Kodeksu cywilnego m6wi,

2e tego rodzaju obiekty, jezeli s4 komuS oddawane, to tylko i wylqcznie na podstawie umowy

najmu, a ustawodawcau|yl sformulowania,dzierhawy" , jehelt nawet zostalazawarta umowa

dzier2avqt i podjgta zostala jakakolwiek uchwala, to z mocy samego prawa jest ona chybiona,
jest ona niewazna. To jest pewna zasada, kt6rej siE trzeba trzymac. Pan ZagaLa dodal,

Ze zaznaczyl, i2 jest to jego stanowisko, nie ma monopolu na wiedzE, m4droSd i rozs4dek.

Ka1dy ma prawo mied swoj wlasny pogl4d w tej materii. Ma poczucie tego, 2e to, co m6wi,
jest zgodne z prawem i innej opinii w tej sprawie nie mole wyda6. Jezeli chodzi o wahania

to ka2dy czlowiek je miewa i nie mozna z tego wyci4gad dalekosiqznych wniosk6w. Je2eli

chodzi o zezwolenia na budowg, to maj4 byd nie na rozbudowE, nie na modernizacjE, lecz na

budowg. W ocenie Pana Zagaly chodzi o budowg od podstaw. Zeby ten przepis mial

zastosowanie musi by6 najpierw uchwala rady miejskiej na wydzierzawienie nieruchomo5ci

na okres powyzej 10 lat, um6w siE nie sumuje, a nastgpnie osoba majqca tak4 umowq

dzier1avrry, na podstawie zezwolenia na budowg wybuduje obiekt, to wtedy istnieje podstawa

prawna, Leby taka osoba wyst4pila z wnioskiem o zbycie na jego tzecz tej2e nieruchomoSci
przez niego zabudowanej. Przykladem takim jest np. ,,Wafelek". Dostal dzierlawq na 10 lat,

wybudowal na podstawre zezwolenia na budowg, podstawa plawna istnieje.
Radny Robert Kruk zapytal, czy zapis w $ 1 projektu uchwaly nie narusza ustawy

o ochronie danych osobowych.
Radca prawny Wieslaw Zagala powiedzial,2e nie wypowiadal siq w tej sprawie, bo

jest to sprawa wt6rna, ale ustawa o ochronie danych osobowych zostaLa naruszona: zostalo

wskazane nazwisko z adresem zamieszkania. To jest niedopuszczalne prawem.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zapytal przewodniczqcego Komisji Budzetu,

czy Komisja rozpatrywala, jakie skutki finansowe bqdzie mialo podjqcie uchwaly.
Przewodniczqcy Komisji Budzetu Waclaw Kqdra powiedzial, 2e spraw tatoczy siq od

jakiegoS czasu; byly rozmowy na ten temat, 2e potrzebne s4pewne materialy i migdzy innymi

takie bylo zobowiqzanie ze strony os6b bior4cych udzial w tym spotkaniu, Ze zapytanie

bqdzie skierowane do Burmistrza. ,,Kierowanie do mnie tego pytania..., to ia to p1'tanie

kierujg w tej chwili do Pana Burmistrza, bo slu2by gminy w tym temacie s4 najbardziej

kompetentne i one mog4 udzieli6 wyczerpuj4cej odpowiedzT". Mamy ogolnq orientacjq

wynikaj4c4 z dokument6w zlolonych przez Pana Boliriskiego. Jaka jest wycena tej

nieruchomoSci? Jakie bEd4 wplywy z tytulu zbycia tej nieruchomoSci, z t1'tulu podatku od

nieruchomo$ci? Jaki bEdzie podatek z tytulu prowadzenia dzialalnoSci gospodarczei? Mamy

r6wnie2 prawo w szcz4tkowym udziale w podatku dochodowym. Ja nie jestem w stanie

odpowiedziei na to p1.tanie, kt6re Pan mi zadaje, ale sluZby gminy - tak. Sq to pytania

celowe, zasadne, na kt6re radni odpowiedZ powinni uzyska6.
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Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, ze konstruuj4c r zglaszajqc pod
debatq Rady Miejskiej projekt uchwaly, przed podjqciem decyzili nale2y sprawQ rzetelnie
zbada(. Nikt nie utrudnial dostgpu do informacjr. Zarzut w stosunku do Burmistrza byl
bezpodstawny, bo mo2na zapytac, jakich material6w komisja nie otrzymala, a o kt6re
wyst4pila.

Radny Waclaw Kgdra zapytal, czemu Pan Przewodnicz4cy nie wykonal deklaracji,
kt6ra padla w czasie spotkania. To byly wsp6lne pytania i tez mogq zapytac, dlaczego
te pytania do tej pory nie zosta\y skierowane. Ja oczekiwalem, 2e w czasie dzisiejszej debaty
wywolujemy temat i na tyle sluzby gminy s4 przygotowane, 2e na te pytania nam udziel4
odpowiedzi.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e Komisja Budzetu wywolala ten
temat na sesji i dziS sprawa jest poddana dyskusji. Przewodniczqcy zapytal, czy Burmistrz jest
gotowy udzielii informacji, kt6re Komisja Budzetu chcialaby uslysze6, a nie mogla.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze wyceny tej nieruchomoSci moze dokonai
tylko uprawniony rzeczoznawca maj4tkowy - to kosztuje. JeZeli ja bym zglosil tak4 uchwalg
do porz4dku obrad, prawdopodobnie tak4 wyceng bym przedstawil. Uchwala sip pojawila
w porzqdku obrad i wnioskodawca powinien byd przygotowany. Burmistrz zapytal, kt6rych
informacji nie udzielil Urzqd, a o kt6re wyst4piono.

Radny Waclaw KEdra powiedzial,2e chyba dla wszystkich jest sprawq jasn4
izw czasie wywolania tej sprawy, tej debaty,krqzyly informacje jakoby do calej tej operacji
samorz4d musial jeszcze doplaci6 r zwrocic Srodki Panu Bolwifrskiemu. Jeleli takie opinie
krqzq -one wychodzily ze Srodowisk urzEdnrczych Urzgdu Miejskiego w JEdrzejowie- to
kontrargumentem na takie stwierdzenia i na takie opinie, a to byla opinia, kt6r4 wielu radnych
slyszalo..., naturalnqrzeczqjest, 2e musz4 w tej sprawie byd podjqte jakieS dzialania, kt6re
nie zostaly podjEte do tej pory.

Radny Adam Czalor w zwi4zku z zaistnialymi okolicznoSciami uwala, ze slusznym
bylo zloaenie przez przewodniczqcego klubu wniosku o zdjgcie z porzqdku obrad. Tak siE nie
stalo, ale mohna jeszcze temu zapobiec, nie glosowai tej uchwaly, wr6ci6 jq powrotem na
komisjq, tym bardziej, 2e pojawily siQ trzy sprzeczne opinie prawne. My w takich
okolicznoSciach nie mozemy podj46 Zadnej decyzji. Nalezy sprawQ przeanalizowac i wr6cic
do niej po wakacjach, a dziS zostawid bez glosowania.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zapy'tal radcg prawnego, czy jest prawna
moZliwoSi aby nie podejmowai uchwaly.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze taka mo2liwoS6 zawsze istnieje.
Co do sformulowania, 2e sqtrzy opinie: jest jedna opinia - moja, ta, kt6r4 wypowiedzialem.
Te dwie wplynEly nieoficjalnie - mam nadziejE, 2eUrzqd nie bgdzie musial zanie placii. Pan
Zagala dodal, 2e ma wyjaSnienie P. Padrakaz ,,LEXa" i r6wnie2 potwierdza siq to, co m6wil.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny, w zwi4zku ztym, ze sprawa dotyczy sprzedaLy
nieruchomoSci, uwaza, 2e najistotniejszqspraw4jest to, czy Rada Miejska ma wolE sprzedai
tq nieruchomoS6 i nie wdawai sig w dywagacje w tryb sprzeda?y, kt6ry bytby rzeczEwt6rnq.
Dla Pana Przewodniczqcego nie ma sensu, aby pozbywa6 siq nieruchomoSci w centrum
miasta, z nastgpuj4cych powod6w: niejasny dziS aspekt ekonomiczny - dyskredytuje
pozytywne glosowanie zauchwal4 ma byi uchwalany plan rewitalizacji miasta, w kt6rym Na
razie nie wiadomo co bEdzie w zwiqzku z czym nie wiadomo r6wniez czy ta nieruchomoSd
w tym planie nie bEdzie mialajakiegoS istotnego znaczenia dla miasta. Czy jest jakaS pilnoSi,
zeby miasto pozbylo siq tej nieruchomoSci? Dla Pana Przewodniczqcego nie ma powodu, aby
podejmowa(, decyzjg o sprzeda?y tej nieruchomoSci z poSpiechem, z naciskiem ze strony
niekt6rych radnych. Niech kazdy radny sobie odpowie na pytanie, czy naprawdq .iest
potrzeba, 2eby miasto zbylo tE nieruchomoSi. To bEdzie pytanie zasadntcze, kt6re
prawdopodobnie zadecyduje, czy mamy debatowa6 nad t4 kwesti4 dalej, czy nre.
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Radny Adam Czajor podtrzymuje, aby wr6ci6 do komisji, nre z tego wzglEdu. 2e jest

dwie czy trzy opinie . Wiqzqcqopini4 powinna by6 opinia mecenasa UrzEdu, niemniej jednak

skoro wptynqly faksem stworzyly szereg innych w4tpliwoSci. Zostanie r6wniez wypracowana
wsp6lna strategia naprzyszloSi i nie bEdzie podobnych sytuacji, 2e wplynie wniosek, a potem
okaae siE, ze jest wiele niejasnoSci. Radny prosi o nie glosowanie tej uchwaly i cofniEcie do
komisji celem dyskusji.

Radna Maria Barariska powiedziala, 2e widac luki prawne, kt6re nie pozwol4 podj4i
rozs4dnej decyzjr. Nie zaleZy Radzie na tym, Zeby wyprodukowad bubel prawny, kt6ry bEdzie
odrzucony przez wojewodE, czy otworzy furtkg do innych sprzeda?y - bo wiadomo,
Zeczekajq kolejni dzierlawcy. Radnych Wsp6lnoty Jgdrzejowskiej w tym momencie nie
interesuje sprzeda2 tej nieruchomoSci i bgda glosowad przeciwko tej uchwale ze wzglgdu na
przedstawione luki prawne. Pani Barariska zapytal.a, czy rdqc za tokiem rozumowania radnego
Czajoramohna odrzucid tg uchwalq.

Radny Pawei Olszak skierowal do autor6w projektu uchwaly nastqpuj4ce pytania:

dzieraawny nie maj4c obowi4zku. Czy Pafrstwo to sprawdziliScie? Dlaczego oplacal,
skoro nie mial obowi4zku? Dlaczego gmina brala pieni4dze, skoro nie bylo takiego
obowiqzku?

sprawdzala, zapozfiawala sig z tymi materialamr? Czy zapoznala siE z umowq
najmu/dzieraav'ry. Zkimjest zawarta,zPanem Boliriskim czy zinnym podmiotem?

ustalonych przez Burmistrza. Radny prosi o wyjaSnienie.

Radny Waclaw KEdra powiedzial, 2e materialy, w ktorych posiadaniu byl, nie byiy
weryfikowane. Radny Kpdra poprosil Przewodniczqcego Rady o umo2liwienie
wypowiedzenia sig Panu Boliriskiemu.

Radny Grzegorz KuSmierz uwaLa,2e radca trafnie to okreSlil, bo powinnabyc zawarta
umowa najmu. Po drugie chodzilo o zabudowq - budynek gl6wny juZ stal, czyli to jest

dobudowa, a nie zabudowa. Jest pytanie, kt6re powiedzial Pan Przewodniczqcy: czy my Io
chcemy sprzedac? Czy jesteSmy wladni to sprzeda6, skoro nie jest to w interesie gminy?

Skoro Pan Bolit'rski w ci4gu tych 15 lat m6gl zainwestowa6 3 ml zl.bez wyposazenia, to jest

to kura, kt6ra znosi z\ote jaja i my mamy siE pozbywai tej kury? Pan Bolinski ma potqzny

zysk i my jako gmina nie mielibylmy z tego korzystai? Co bqdziemy mieli, jeSli sprzedamy?
Dostaniemy gar56 pienigdzy i skofrcz4 siE zyski - bpde tylko szcz4tkowe sumy z tytulu
podatk6w. Nie jesteSmy w tragicznej sytuacji Zeby to sprzedawad. Nie jest kwesti4 czy jest

luka prawna, czy nie; kwesti4 jest to, czy Rada chce to sprzeda6. Radny jest za tym, aby nie

sprzedawai ,bo z tego jest zyskbez naklad6w. Pan Boliriski m6wi, ze chce to kupii i radny go

rozumie, ale Pan Bolihski byl w Radzie w 2001 roku, kiedy byta podobna uchwala w sprawie
sprzeda|y,,Relaksu" i Pan Boliriski w glosowaniu imiennym glosowal przeciwko sprzeda?y -

wrdzial interes gminy. Dlaczego terazradni maj4nie pilnowa6 interesu gminy? Jeheh zyskuje
wiEkszo5i, to mamy w tym interes, jezeli zyskuje mniejszoS6, to nie. Jezeli Pan Bolifrski mogl
ponieSd takie naklady, to mole nale?y zastanowid siq nad podwy2k4 czynszu?

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny przypomnial, 2e oddany w ubieglym roku

budynek komunalny przy ul. Przypkowskiego kosztowal okolo 1,5 ml z1 i mieszkatam22

rodziny. Tutaj 3 ml zlotych potrafi ktoS zainwestowad i udokumentowai.
Radny Przemyslaw Piec nawiqzuj4c do wypowiedzi Pana KuSmierza,2e to iest kura

znoszqca zlote jaja, zapy4al, co siq stanie, jezeli w planie rewitalizacji miasta ta nieruchomoSi

bqdzie miaia inne przeznaczenie. Wtedy tej kury nie bqdzie. Radny zapylal, jak to jest

z pawilonami na ul. KoScielnej. Dlaczego zostaly one sprzedane? Dlaczego tej kury nie

l 9



trzymamy? Dlaczego ,,Relaks" zostal sprzedany, a akurat ta nieruchomoSi nie moze byi
sprzedana osobie, kt6ra inwestuje, daje ludziom zatrudnienie, tu ptraci podatki i jest
przedsigbiorc4 st4d? Nale2y zastanowid sig jak w przyszloSci ta Rada i kolejne maj4 wspierac
rozw6j lokalnej przedsiqbiorczoSci.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e Pan radca powiedzial, 2e ma opiniq
rzetelnar. ,,Czy ja muszQ w to uwierzyc? Ja nie wierzg Panu. Ja mam kilka opinii. A do Pana
Panie Radny. Zlote jajka, kury, a nie zastanowil siq Pan ile lat na stolikach ludzie handlowali
i jakie czynsze dawali? I dzisiaj nie maj4 gdzie postawid kiosku. Tego Pan nie pamiEta. Panie
Radco. A Pan z drugiej strony powiada, ze,,Wafelek".... Pan Bolifski wyst4pil, Zeby dostai
na 30 lat, czy 20 lat. Dostal 15. To Pan podejrzewa.... Co chcecie, to zrobicie ProszE
Pafistwa".

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny - w zwrqzku z podniesionym glosem Pani
Radnej Szreniawy - przywolalj4 do porzqdku.

Radny Tadeusz Lesiakowski proponuj e zgasic emocje i proponuje odroczyd ten temat
i przeslai do powt6rnej anahzy w komisjach.

Przewodniczqcy Rady zapytal radcE prawnego, jak technicznie to zrobrc, zeby siE
ustosunkowac pozytywnie do wniosku PanaCzqora,leby Rada odlozyla podjqcie decyzji.

Radca prawny Wieslaw ZagaLa powiedzial, 2e to wniosek formalny, kt6ry nale2y
przegtosow a(, zv'ryklqwiEkszoSci4 glos6w.

Pan Bogdan Bolit'rski powiedzial, 2e dajqc pozwolenie na budowg i rozbudowq
Burmistrz zdawal sobie sprawE, 2e przy wielomilionowych nakladach, kiedyS wyst4pi
o wykup tego terenu. Obiekt ten jest rozbudowywany, a w perspektywie Pan Boliriski planuje
dalszy rozw6j, migdzy innymi powigkszenie o bazq noclegowq kt6rej w Jqdrzejowie brakuje.
Zeby siE rozbudowywac trzeba posiada6 nie tylko wlasne Srodki i chEi, ale r6wnie2
skorzystad ze Srodkow IJE. Zeby skorzystad ztych Srodk6w nie zawsze wystarczy dzier4awa,
kt6r4 posiada od ponad roku na 15 lat, a caly czas Pan Mecenas udowadnia.2e Io jest najem,
tylko jest potrzebny do tego akt wlasnoSci. ,,M6wig to dlatego,Zeby Paristwo nie mySleli, ze
moja proSba o wykup jest sama w sobie tylko, 2ebym m6gl siE rozwijai i stworzy6
infrastrukturg, kt6rej jest brak w Jgdrzejowie na dzief dzisiejszy. Stqd moja proSba do
Paristwa o wyrozumialoS6 i wnikliwe zbadanie tej sprawy i przeniesienie na nastqpn4 sesjE.
(...) To, co bylo, 2e kserokopie jakieS dalem - oryginaly to ja mam. Za te oprme prawne to ja
sam wlasnymi pieniqdzmi zaplacilem i nie zv',racalem siq do Urzqdu Miejskiego o zwrot, bo
nie dostawalem na to zgody. Jeheli taka opinia byla wyglaszana, wigc stwierdzilem sam, ze
istnieje taka potrzeba, hebym przedstawil dwoch radc6w mezalelnych: jedna opinia jest
z Krakowa - powaznego bardzo biura prawnego, druga jest z Kielc. Mamy trzecie wyjScie -
jest proste - Zeby bylo to mezalelne, najlepiej bytoby skierowad takie zapytanie do zespoiu
radc6w prawnych przy Wojewodzie Swiqtokrzyskim. Na pewno bezstronnie siE wypowiedzq
- bo ka2da jedna uchwala, kt6ra jest, jezeli by siE tutaj coS wbrew prawu uchwalilo. od tego
jest ten zesp6l prawny, kt6ry powinien takq uchwalE uchylii. Ustosunkowalem siq do
czynsz6w, do naklad6w itd. Czy zlota kura? Ja nie chcg polemrzowac z Panem Radnym, ze
tyle wlo2ylem, czy mnie stai, czy nre sta6. Bardzo proszQ. Ja nikomu nie patrzq w portfel.
MySlqc o rozbudowie musialbym jakiS teren pozyskad, czy odkupi6. Ja nie wskazujE dzisiaj
od kogo - Zeby dalej sig rozwijac. Jeheli podmioty gospodarcze traktujemy jednakowo, to dla
mnie jest szokuj4ce, jak ja to odbieram... i wykladniE prawnq. Tu jest wszystko

Wszczegolnione i te tematy byly wyjaSniane na sesji. To, co bylo powiedziane,2e podatek od
nieruchomoSci, tak, zbadalem to, bo ci prawnicy odpowiedzieh mi..., przecieL ja nakaldy
dostawalem z Urzpdu Miejskiego , nie 2e ja wychodzllem i dobrowolnie placilem podatek od
nieruchomoSci bqd4c najemc4. Ja nie kwestionujE tematu od okresu, kiedy bylem dzierLawc4
tylko w tamtym okresie powiedziano mi: nie miat Pan obowiqzku poniewaZ umowa najmu.
nie zawieral Zaden punkt, 2e zarazem bpdzie Pan placil podatek od nieruchomoSci. Bo dla
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mnie, jak gro innych prawnik6w twierdzi, najem to moze byi mieszkania, pomieszczenie,
innych. To bylo zprzeznaczeniem na prowadzenie dzialalnoSci gospodarczej. To nie bylo na
cele statutowe jakiejS organizacji, stowarzyszenia, tylko z tym od razu czynsz byl, 2e do
prowadzenia dzialalnoSci. To trudno teraz, jezeli byly inne zawierane, 2e dalej nie zawiera siE
um6w najmu tylko wszEdzie umowy dzier2awy".

Przewodniczqcy Cechu PrzedsiEbiorc6w i RzemieSlnik6w Ro2nych Pan Janusz
Bor6wka trzymajqc w rEku ostatnie wydanie ,,Gazety Jgdrzejowskrej" zacytowal tytul
wpierwszej strony ,,O czyj interes zadbajqradni miejscy" i powiedzial. ze mySli, 12 zadbajq
o interes Jqdrzejowa. Jednak ten interes jest ro1nie rozumiany. Kiedy bEdzie interes
JEdrzejowa? Kiedy JEdrzej6w bpdzie bogaty. Kiedy nie bqdzie bezrobocia. Kiedy
w JEdrzejowie bEd4 mieszkali ludzie bogaci. Kiedy bpd4ladne domy w Jqdrzejowie. To jest
interes Jqdrzejowa. Nie wypada oceniai wystqpieri. Co jest kur4znosz4cqzlotejajka? Czy nie
Pan Boliriski? Nie potrafimy zdefiniowai, jaki jest interes Jgdrzejowa. My nie wiemy, kt6ra
to jest ta kura. Jak ta dzia\ka wyglqdala? Czy to byla kura znoszqca zhote jajka? Pan Boliflski
bEdzie walczyl o to, bo nie ma innego wyjScia. Proszg sobie wyobrazic, ze on jutro
zrezygnuje i zostawi to. Czy to bgdzie znosii zlote jajka? Tak, na przetargu zostanie
sprzedane drolej, a kt6ry uczciwy przedsiEbiorca z Jgdrzejowa przystqpi do tego przetargu
wiedzqc, 2e Lrzywdzi Pana Boliriskiego? Przyjedzie ktoS z innego miasta i przebije Pana
Boliirskiego. Zaden przedsiEbiorca z Jgdrzejowa prawdopodobnie Pana Bolifskiego nie
przebije, bo jest jakaS solidarnoS6. Pan Bor6wka dodal,2e Prezydent Rybnika na spotkaniu
z przedsiEbiorcami powiedzial, ze bgdzie popieral lokalnych przedsiqbiorc6w poprzez
udostEpnianie lokali, sprzeda?lokali, dzialek. Na pytanie o poparcie lokalnego biznesu, kaLdy
odpowie, ze popiera; na pytanie, w jaki spos6b Rada czy Burmistrz popieraj4 - Pan Bor6wka
poprosil o podanie przyklad6w. Czym siq r62ni dzierlawa od najmu? Chyba tylko nazw4.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powredzial, 2e to bardzo demagogiczne
wyst4pienie. KiedyS takie wystqpienia byly i m6wiono, 2e jest jeden system i on iest
najlepszy. Jak Pan Bor6wka nie pamipta, jakie uchwaly Rada podjgla na poprzedniej sesji, to
moana przypomniei: np. w sprawie teren6w, kt6re przedsiqbiorcy zobligowali siE
zagospodarowai, takich wyst4pief bylo wtedy wiEcej. Zbyt demagogiczne slowa tutaj padly,
w stosunku do radnych niesprawiedliwe. Kahdy zradnych skladal Slubowanie, kt6re m6wi, ze
bEdzie dbat o dobro mieszkafc6w, dobro mieszkaric6w pojEte jako ogolu. Dzisiaj
r ozpaftyw ana i est sprawa j edno stkowa.

Radny Waclaw KEdra powiedzial, ze prawd4 jest, 2e wprowadzenie tego punktu pod
obrady sesji stawia zasadnicze pytanie przed wszystkimi radnymi: jak rozumiemy pewne
zagadnienia przedsiqbiorczoSci, gospodarnoSci? ,,By6 mo2e Pan Przewodniazqay
z wypowiedzi, kt6r4 ostatnio uslyszalem- ma caikiem inn4 wizjQ, niz ja, do czego mamy
oczywiScie prawo. Proszg wypowiedZ Pana Bor6wki wloZyi w moje usta, bo dokladnie ztym
siE utozsamiam, o czym m6wi Pan Bor6wka. Na spoleczeristwo tej gminy skladajq sig
jednostki. MiEdzy innymi jednostk4 tak4 jest Pan Bolwiriski. Wszystkie dzialania, kt6re
bqdziemy podejmowali, jednostkowe, tak czy rnaczej sprowadzaj4 sig do kwestii og6lniejszej.
Dlatego proszQ zrozumie(, cokolwiek zrobimy w tej sprawie, to ogromnie siE cieszE, ze
wywolany jest ten temat. Pytanie zasadnicze: w jakim kierunku w przyszloSci bEdziemy szli?
Zastanawra mnie wypowied2 Pana Magistra w sprawie ,,Wafelka". Wszystko wskazuje na to,
ze prawo juL dzil daje temu panu mozliwoS6 zwr6cenia siE o nabycie na wlasnoS6. Jak
wyglqda sprawa w kontekScie ,,Wafelka" i sytuacji Pana Bolwiriskiego?" Pan Kqdra
przychyla siE do wniosku, ktory zglosil Pan Czqor i poparl Pan Lesiakowski o przelozenie tej
dyskusji na kolejn4 sesjE. Radny uwala,2e Rada powinna zobowrqza6 Pana Burmistrza do
odpowiedzi na wszystkie pytania, kt6re byly dziS zadane.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e grunty, o kt6rych mowa, gmina dostala od
skarbu pafrstwa, Zeby nimi rozs4dnie gospodarzy6 i zaspokajad potrzeby wiqkszoSci
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mieszkafic6w. ,,Wafelek" ma prawo kupi6, ale prawem Rady jest mu nie sprzedad, bo ma
pilnowad interesu gminy. Ma mo2liwoSd wystosowania pisma, ale to radni zdecyduj4 bo to
radni zostali wybrani. ,,Co my robimy? Czy my Panu Bolit'rskiemu wypowiedzieliSmy umowQ
dzier2av,ry? Nie. Czy podnieSliSmy mu czynsz? Nie. Mechanizm jest prosty, Nie dyskutujemy
na temat prawa, tylko na temat pozbywania siE nieruchomoSci. Ceny grunt6w rosn4. Gmina
nie jest w trudnej sytuacji, Zeby musiala siQ tego wyzbywa6. PowinniSmy to dziS
przeglosowai i uchwalg odrzuci6,2eby byl spokoj, aby ludzie zrozumieli, o co chodzi. Ze
radni pilnuj4 interesu gminy, a nie pojedynczych os6b".

Radny Adam Czajor zwracajqc siq do radnego KuSmierza powiedzial, ze stosuje on
prawo Kalego. Jak moje, to dobrze, jak nie moje, to 2le. W czasie dyskusji nad sluZebnoSci4
gruntowe dla Browaru ,,Pan byl Zywotnie zainteresowany, zupelnie nie dbal Pan o interes
miasta, natomiast ja wskazywalem, 2e nale?y wypoSrodkowa6 miqdzy interesem miasta,
a interesem ludzi. Tu naleZy poje6, co rozumiemy przez interes miasta. Pan jest nastawiony na
nie. Ja nawoluje do zastanowienia siq nad tym;ja wcale nie m6wiE, ze jestem na tak, albo na
nie. Pan tak samo, jako radny, powinien postqpid. Rozpatrzyc, co bEdzie lepsze. (...) Nikt nie
ma panaceum na m4droS6".

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zglosil wniosek, aby odrzucii projekt uchwaly
w caloSci. Jest to zgodne z wnioskiem Pana Czajora, dlatego, 2e odrzucenie projektu jest to
jedyny spos6b Ne nieprzeprowadzanie glosowania nad meritum sprawy, czyli nad rym, czy
sprzeda6, czy nie sprzedad i w jakim trybie. Nie zamyka to drogi do zgloszenia projektu
uchwaly. Jest to zgodne ze Statutem Gminy Jgdrzej6w.

Radny Przemyslaw Piec wnioskuje o ogloszenie 10 minut przerry.

O godzinie 140s Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwE trwaj4c4do godziny 1420.

Przewodniczqcy Rady Andrz€1 Hatny przypomnial, ze przed ogloszeniem przerwy
zglosil wniosek o odrzucenie projektu uchwaly w caloSci. Przewodniczqcy dodal, ze jest to
wniosek najdalej id4cy i zgodnie ze Statutem powinien byd glosowany jako pierwszy.

Radny Adam Czajor, w zwi4zku z zaistnialqsytuacj4wycofal sw6j wniosek.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny poddal pod glosowanie wniosek o odrzucenie
projektu uchwaly w caloSci.

Z a - I 2
Przeciw - 7
Wstrzymalo siq - 2
Wniosek zostal przyjety
Projekt uchwaly zostal odrzucony w calo5ci.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e nie zamyka to drogi do zgloszenia projektu
uchwaly w przyszloSci.

Ad .20 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zaproponowal, aby odpowiedzi na interpelacje

Burmistrz udzielil na piSmie.
Radny Pawel Olszak poprosil o odpowiedZ.
Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze na podstawie opinii radcy prawnego

i protokol6w Komisji Rewizyjnej spraw zostala skierowana do organ6w Scigania; zostalo
zloaone zawiadomienie przez Burmistrz Miasta Jgdrzejowa o moZliwoSci popelnienia
przestQpstwa.
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Radny Olszak vwa2a, ze jest to jeden z czqstkov'ych element6w tej sprawy, poniewa2
chcialby r6wniez zna(, opinig Pana Burmistrza, kt6ry byl czlonkiem komisji przetargowej na
v,ry dzier Zawienie ternu, gdzie opiniowal koncepcj g zago spo darowania.

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2ebyl czlonkiem komisji do wylonienia architekta
do opracowywania.

Radny Pawel Olszak przypomnial., ze komisja uznala, i2 ta koncepcja jest zgodna
z oczektwan1przez gming. Radny pyta, czy dziS jest zgodna, a jezeli nie, to co dalej, skoro
umowa dzierLawlt m6wi, 2e mralo byi zgodnie z odpowiednim przeznaczeniem. Pan Olszak
pyta, czy Burmistrz zamrerza podjai jakieS kroki w tym kierunku.

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e zostalaprzekazana caloSc sprawy do organ6w
Scigania, r6wnie2 z elementami wymienionymi przez Pana Olszaka. Zajqte stanowisko da
odpowiedz, co dalej robi6.

A d . 2 1 .
Radna Urszula Kruk pyta, jak w dalszej czESci bEdzie wygl4dal handel na ul. 11

Listopada oraz komu Burmistrz dal pozwolenie na budowE sklepik6w przy parkingu, a komu
nie i dlaczego.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e byl wniosek Komisji Porz4dku, aby
rozpatrzyc sprawQ handlu w centrum miasta. Oprocz kiosku warzywnego wszystkie osoby
handluj4 na terenach prywatnych. Jest problem, jak to rozstrzygn46. Mozemy likwidowac ten
handel -jeaeh taka jest wola radnych- poprzez wniesienie wysokich opiat targowych, tak, jak
poradzono sobie w Kielcach, ale to uderzy w osoby sprzedaj4ce w okresie letnim jagody,
grzyby, osoby, ktorzy maj4 czasem jedyn4 mo2liwoS6 dorobienia sobie. Musimy to
przemySled i zdecydowa6, jaki kierunek obra6. Burmistrz dodal, 2e jest przeciwny sprzedaly
pod namiotami. .Iezeli chodzi o zgodg na pozwolenie na budowE, to nie burmistrz je wydaje.
Zgodnie z decyzjq Rady, kt6ra w momencie zamiany gruntu zobowrqza\a mnie do
zabezpieczenia miejsca dla trzech znajdujqcych sig tam kiosk6w, na okres trzech lat
otrzymaly zgodg na handel przy parkingu. Jest to kwiaciarnia, sklepik s drobiem
i z zegarkami. Taka umowa dzierzawy gruntu zostala podpisana z tymi trzema podmiotami.
Ubiegaj4 sig o tak4 mozliwoSi paristwo obecni na sali, ale nie ma na to zgody Rady.
W zwi4zku z powylszym Burmistrz zapytal radnych, czy molna na parkingu usytuowad
jeszcze jeden kiosk. Burmistrz chce zna( opiniE Rady, poniewaZ z jednej strony wszystkich
denerwuje powstawanie ,,budek" pomagamy inwestorom, zeby coS budowali, a z drugiej
strony zezwalamy na powstawanie ,,budek". Pan obecny na sali ma koncepcjq usytuowania
tego obiektu, wyrysowan4na mapce.

Radna Maria Barariska zapytala, czy ci pafstwo mieli zaproponowane jakieS inne
miejsce.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze 17 lipca odbEdzie siq przetarg na wynajqcie
lokalu po stronie muzeum po dawnej ksiggami. Jest mo2liwoS6 prowadzentatam dzialalnoSci.
Burmistrz dodal, ze sq kolejne wnioski o postawienie na parkingu nastEpnych ,,budek".

Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze zbulwersowala go sytuacja, jaka miala
miejsce w poniedzialek25 czerwca, poniewaZ nie zostal zaproszony przez Komisjq Bud2etu
na wyjazdowe posiedzenie do Zagaja. Gdy zauwaZyl grupkq ludzi przy oczyszczalni Sciek6w
podjechal tam. Byla r6wniez druga komisja ds. uruchomienia oczyszczani Sciek6w. Przez
Kierownika ZWiK zostal poinformowany, 2e takie spotkanie zostalo zwolane
z przedstawicielami firmy produkuj4cej urzqdzenia do tej oczyszczalni. Jako radny tego
tereny Pan Swietlik nie zostal o tym poilformowany. Radny nie jest informowany, a potem s4
komentarze, ze siq nie interesuje. Pan Swietlik prosi o przekazywanie informacji na tematy
dotycz4ce spraw zjego terenu.
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Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e na oczyszczalni byla komisja rozruchowa
skladaj4ca siq z samych fachowc6w w sprawie rozruchu. Informacje na ten temat radny moze
otrzymac w ka2dej chwili.

Przewodnicz4cy Komisji Budzetu Waclaw KEdra powiedzial, 2e Komisja nie miala
obowi4zku zawiadamial radnego Swietlika o wyjazdowym posiedzeniu. Komisja
przypadkowo trafila na sprawy zwrqzane z oczyszczalni4 i podczas formulowania wniosk6w
padaly glosy, abySmy siggali w sprawy dotycz4ce oczyszczalni - na co nie bylo zgody
Komisji, bo nie w tym celu pojechala.

Radna Janina Szreniawa zapytala kto byt inspektorem nadzoru odnoSnie remontu
blokow I oczyszczalni Sciek6w.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e inspektorem nadzoru bylo
Przedsigbiorstwo Inwestycji i Budownictwa. Gwarancja jest i jezeli usterki siE pojawiaj4
s4 usuwane na biezqco.

Mieszkaniec ul. Dygasiriskiego Pan Uramowski poinformowal, 2e w dniu 22 czerwca
br. zloLyl pismo do Burmistrza po czym odczytal to pismo /kserokopia w zal4czeniu do
protokolu/. NastEpnie zapytal radnq Janing Szreniawg, czy zapomniala o Zielonkach; tam siE
urodzila i wychowala. Ran Uramowski poprosil radnych i burmistrz6w, aby siq tam wybrali
r zobaczyli, jaki jest balagan.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e wraz z radnym Januszem ZiEbinskim
i Panem Markiem Chudzikiem bral udzial w delegacji zwiqzanej z obchodami 760 roczmcy
powstania miasta Keszthely na Wggrzech nad Balatonem. Byli tam przedstawiciele 9 miast
partnerskich. Burmistrz powiedzial, 2e w przyszlym roku chcialby zaprosi6 przedstawicieli
tego miasta do JEdrzejowa.

Kierownik ZPOZ Pan Marek Boguslawski powiedzial, 2e goSci na sesji jako
kierownik po raz ostatni. Kierownik powiedzial, 2e mial moZliwoSd wspanialej wsp6lpracy
z organami Gminy Jqdrzej6w. Migdzy innymi dzigki temu ten zaklad do tej pory funkcjonuje
i ma siE coraz lepiej. Pan Boguslawski podziqkowal Przewodniczqcemu Rady Burmistrzom
oraz trzqdnikom za zrozumienie i wsp6lpracq. Kierownik dodal, 2e dwa tygodnie temu
w S4dzie OkrEgowym w Kielcach doszlo do ugody miEdzy ZPOZ a Funduszem Zdrowia; ma
satysfakcjE, 2e racia lelala po stronie Zakladu. Pieni4dze odzyskane w caloSci zostan4
przeznaczone na zaspokojenie roszczen pracownik6w w zakresie zaleglych wyplat z tytulu
trzynastek. Pan Boguslawski powiedzial, 2e me Zegna sig z JEdrzejowem. Wygral konkurs na
Czlonka Zarzqdu Dyrektora ds. Lecznictwa w Uzdrowisku Busko-Zdr6j S.A. Jest to funkcja
kadencyjna, wie, ze to nie jest docelowe miejsce pracy i pewnie wczeSniej, czy po2niej spotka
siq z obecnymi na sali.

A.d.22.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1505 zamkn4l obrady XII
sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie i poinformowal, 2e po piEciominutowej przerwie
odbEdzie sig sesja nadzwyczajna.
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